
Van: "Schaddelee, Arne" <Arne.Schaddelee@provincie-utrecht.nl> 

Datum: 27 augustus 2015 16:15:37 CEST 

Aan: "Poort, Ruud" <Ruud.Poort@provincie-utrecht.nl> 

Onderwerp: Rondvraag MME 

Beste Ruud, 

 

 

Voor de vergadering van MME, komende maandag, wil ik graag wat vragen stellen bij de 

rondvraag. 

 

Het gaat om onderstaande vragen. 

 

Rondvraag 

De verkeersveiligheid, met name rond de kruising Binnenweg en N421, de nieuwe Limesweg 

naar de A12 bij Houten, is in het geding. Althans, dat is te lezen op de website van de 

gemeente Houten. (https://www.houten.nl/burgers/verkeer-en-

vervoer/wegwerkzaamheden/maatregelen-verkeersveiligheid-binnenweg/) 

 

Aanwonenden van de weg hebben de ChristenUnie hierover benaderd en schetsen een 

verontrustend beeld. Weggebruikers, vooral automobilisten, negeren massaal de borden en 

regels ter plekke. Daarvoor lijken ze goede redenen voor te hebben. De wirwar aan borden 

zorgt voor verwarring. De borden en regels staan haaks op dat wat logisch is. En bovendien 

lijkt de geslotenverklaring niet handhaafbaar. Deze wordt nu massaal genegeerd. 

 

Gemeente en provincie proberen grip op de zaak te krijgen en grijpen steeds weer nieuwe 

noodoplossingen aan, maar deze lijken de verwarring alleen maar groter te maken. Zo komt er 

deze week een extra drempel bij de fietstunnel, maar het is volstrekt onduidelijk waarom. 

Bovendien worden omwonenden niet betrokken en slecht geïnformeerd. Het is zelfs voor 

aanwonenden zelf nauwelijks duidelijk wat de implicaties zijn van de geslotenverklaring. Ze 

vragen zich af of en wanneer er gehandhaafd gaat worden. Ook over de staat van onderhoud 

van de weg zijn klachten. 

 

De situatie roept bij de ChristenUnie de volgende vragen op: 

 

1) 

Klopt het bovenstaande beeld van bewoners en gebruikers van de weg? 

 

Volgens de website van de gemeente Houten is er komend najaar een evaluatie van de 

verkeerssituatie. 

 

2) 

Wilt u de bewoners en weggebruikers actief gaan betrekken bij deze evaluatie? Wilt u PS op 

de hoogte houden van de voortgang? 

 

De Limesweg is nu een paar maanden in gebruik, de totale kosten van het hele project waren 

destijds begroot op 34 miljoen euro. Volgens eerste prognoses zouden er dagelijks 20.000 

voertuigen gebruik gaan maken van de weg, later werd dit bijgesteld naar 9.100.  

De indruk van omwonenden is dat de weg nogal rustig is. Vooral in de spits valt dit op, maar 

dit lijkt te verklaren door het feit dat de weg dan vooral aansluit op de files op de A12. 
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3)  

Kunt u ons informeren over het werkelijke aantal dagelijkse gebruikers van de Limesweg? En 

is er iets te zeggen over de spreiding van het gebruik door de week heen? 

 

4) 

Is al bekend in welke mate de druk op de andere wegen, met name de N410, is afgenomen? 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Arne Schaddelee 

Fractievoorzitter 

 

ChristenUnie Statenfractie 

Provincie Utrecht 

 

06 - 57 57 21 98 

 


